
Pan Bogusław Dębski zgłosił następujące interpelacje: 

a) „Proszę o informację, jakie porozumienia zostały zawarte między 

jednostkami ochrony zdrowia  woj. Podlaskiego i podmiotami zza 

wschodniej granicy w ramach porozumienia Polska – Białoruś – Ukraina. 

Chodzi tu o porozumienia niezbędne do pisania projektów.” 

b) „Proszę o poważne podejście do kwestii sytuacji spółek PKS. Pracownicy 

tychże spółek obawiają się, czy planowane połączenie nie ma na celu 

likwidacji niektórych z nich. Należałoby opracować taką strukturę 

organizacyjną, aby zachowały się oddziały i należy je monitorować.” 

c) „Proszę Zarząd o ustalenie przyczyny i odpowiedź, dlaczego w Zambrowie 

oraz w części powiatu wysokomazowieckiego jest tak zła jakość wody 

(występują w niej groźne bakterie)?” 

 


